



**Verslag vergadering van het dorpsraad bestuur
maandag 2 sept. 2024 om 20.15 uur in De Burcht**

1. Janneke opent de vergadering
2. Verslag vergadering van maandag 4 aug. '24 is al goedgekeurd en op de site gepubliceerd
3. Ingekomen post en mededelingen

Vooraf vraag van Bart: wat is de stand van zaken m.b.t. de Lommerstraat? Johan zal navraag doen.

- a. Mail van 08.08 van LvC WIU: ter behandeling en inventarisatie bestuursleden die toegang willen. **Punt 4**.
- b. Mail van 08.08 van LvC mbt folders met de gebruiksregels Kraaienbergse Plassen. Johan: uitgedeeld. Daarnaast blijkt melding van overlast en handhaving niet adequaat te werken, sterker gezegd: gewoon niet bruikbaar. Als dorpsraad zullen we daar een krachtig signaal over afgeven.
- c. Mail van 13.08 van LvC Xavi v. Wijlick over middenstreden bocht Kerkstraat en Steegstraat. **Punt 5**
- d. Mail van 13.08 van LvC Jos Jongenelen. toekenning subsidie mobiele verlichting. Deze subsidie is verstrekt en Janneke werkt een en ander met Torsten en Rik verder af. Het geheel vraagt nog om een vrijrijbaar onderstel.
- e. Mail van 14.08 van Maasheggen Unesco extra nieuwsbrief: ivm Maasheggenmarkt zondag 18 aug. Gezien de interesse van meer dan 40 inwoners die te kennen gaven graag op de hoogte gehouden te worden over dit UNESCO natuurgebied zal Bart nog een kort bericht maken op grootlinden.nl
- f. Mail van 14.08 mail van Janneke mbt de voortgang / ontwikkelingen van de Octagon. **Punt 7**.
- g. Mail van 16.08 van Ginder; Charlotte de Wit info mbt hinder op 3 en 4 sept ivm onderhoud keersluis. Tkn.
- h. Mail van 19.08 mail van LvC Arno v. Haren : inventarisatie behoefte geboortebossen. **Punt 6**.
- i. Mail van 18.08 van Ton Keijzers: uitnodiging jaarlijkse 17 sept. herdenking. Deze mail is aanleiding tot nadere discussie omdat er inmiddels jaarlijks vorm gegeven wordt aan deze herdenking bij het vliegtuigmonument en deze herdenkingen een steeds officiëler karakter krijgen. Vragen als wie heeft daarin de regie en coördinatie, wie draagt de kosten, etc. liggen voor. Ed neemt hierover in eerste instantie contact met Jan van Essen.
- j. Mail van 19.08 van LvC van Arno v. Haren, vragenlijst mbt vuurwerk tijdens jaarwisseling. We zijn van mening dat deze inventarisatie vanuit de gemeente geen schoonheidsprijs verdient. Naast onze gevraagde medewerking blijkt dat er ook aan alle inwoners afzonderlijk gevraagd is hun mening te geven. Dat betekent dat er meerdere dubblures van stemmen kunnen / zullen zijn. Of het een of het ander. Als dorpsraad nemen we geen actie.
- k. Mail van 22.08 van LvC van Eric Noy, stand van zaken uitvoeringsplan Mobiliteit. De pers heeft uitvoerig gepubliceerd over de gedachte verkeersafwikkeling tussen A73 en N321 van en naar Raamweg en Cuijk. Waarmee voldoende bekendheid aan de plannen gegeven is. Bart neemt de verkeersportefeuille van Johan over en zal contact maken en houden met Erik Noy.
- l. Toegevoegd nieuwsbrief VVKKNB 29 aug. 24. Niet verder aan de orde geweest.
- m. Toegevoegd griffie rapport rekenkamer, openbare bijeenkomst gemeentehuis voor ieder zonder aanmelding toegankelijk op donderdag 29 sept om 19.30 uur
- n. Toegevoegd: Aan het organiseren van een infoavond "alcohol drugs en verslaving" in Linden is er naar ons idee geen voldoende behoefte We laten het de gemeente weten (Johan is gebeurd)
Mededeling over : werkgroep centrum dorp. Janneke laat weten dat de juiste 2 nieuwe data nog niet vaststaan maar dat ze verwacht dat die wel in september kunnen plaatshebben.
Mededeling over valpreventie. Janneke laat weten dat werken via "Bureau 9" niet op overzienbare tijd lijdt tot het gewenste resultaat en hoopt,, zonder overheidssubsidie, maar met kosten bijdrage vanuit de ziektekostenverzekeringen van de individuele deelnemers tot een aanbod voor Lindenaren en anderen geïnteresseerden een aanbod te kunnen maken.
Mededeling over: bestuursaansprakelijkheidsverzekering. Ed laat weten dat hij een dergelijke

verzekering heeft kunnen afsluiten bij de Rabobank voor alle bij de KvK geregistreerde bestuursleden Kosten 35,= per maand voor de gehele aansprakelijkheid met een eigen risico van 250,= per casus. Complimenten voor onze penningmeester.

Mededeling over: procedure voortgang nieuwe statuten. De notaris heeft onze door Marlous geredigeerde en bijgewerkte statuten redelijk snel teruggestuurd en zo goed als volledig onze tekst geaccepteerd. Daarmee ligt er nu een voor het bestuur acceptabel concept voor. Een tweetal opmerkingen / vragen vanuit het huidige bestuur waren: 1. Daar waar en wanneer er van commissies sprake is, dient er een commissie reglement opgesteld te worden. 2. De aangepaste zittingstermijnen die eerst 3 x 4 jaar waren hebben nu aflopende tijdsduur maar er is expliciet bij opgenomen dat een bestuurslid altijd herkiesbaar is. Johan zal contact maken met de notaris om te komen tot het passeren van de akte voor de jaarvergadering van 28 oktober.

4. Zie de mail van 08.08 mbt de WIU. Han en Ed krijgen toegang en coördineren de WIU aanvragen.
5. Mail van 13.08 van Xavi over de middenstrepen in de bochten van Kerkstraat en Steegstraat. Deze worden niet opnieuw geschilderd: “binnen 30 km zones worden vgl. de landelijke richtlijnen geen markeringen aangelegd.” Een helder, maar teleurstellend antwoord waar we *als dorpsraad* niet verder mee kunnen.
6. Mail van 19.08 van Arno: Inventarisatie geboortebossen. We besluiten hier als dorpsraad geen verdere actie op te ondernemen. Dichtstbijzijnde geboortebos ligt in midden Brabant.
7. In gesprek over de ”Octagon” speel en bewegingstoestel voor jong en oud. Stand van zaken. Janneke laat weten dat er door de gemeente een concept gebruikersovereenkomst voorde locatie van de “octagon” voorligt en geeft aan in direct contact met de gemeente, Ruud Custers, en met Joost als voorzitter van de Burcht aan een en ander een vervolg te geven en te komen tot het opstellen van deze gebruikersovereenkomst
8. Rondvraag en wat er nog ter tafel moet komen.
 - a. Bart: is de verbreding HoogeVoort nu opgenomen in de gemeentelijke begroting? We blijven het antwoord schuldig. Suggestie: agenderen voor het gesprek met de wethouder op 25 sept. 24/9 is er een symposium “landelijk gebied” in samenwerking met ZLTO en milieu vereniging LvC. In de Cuijkse schouwburg. (zie website LvC) 10/10 19.30 uur komt de omgevingsvisie als thema avond in het gemeentehuis (openbaar).
 - b. Over de jaarvergadering van 28.10. We constateren dat er geen echt themapunt voorligt. De verwachting is dat rapport Goudappel, over de resultaten van de verkeersmetingen er dan nog niet is. Wel spreken we af - los daarvan - als dorpsraad zelf te gaan werken aan een verkeerscirculatieplan voor ons dorp. De suggestie wordt gedaan als thema voor de 2^{de} helft van de vergadering het punt van de “Buurtcirkels” / Sociom te agenderen, in overleg met Els.
 - c. Los daarvan hebben Marlous en ik het voorstel om de jaarvergadering dit jaar voor het laatst te houden in oktober en om in lijn met de gemeentelijke subsidie en begrotingscyclus in het voorjaar – maart- de jaarvergadering te houden zodat ook onze jaarstukken , financieel verslag en begroting dan behandeld en geaccordeerd kunnen worden. De 1^{ste} jaarvergadering zou dan volgen in maart 2025.
 - d. Ed: het kerkpadje tussen kerkhof en parkeerplaats is hard aan onderhoud toe. Suggesties die gedaan worden: plaatsen op de gemeente-app, info naar Arnold Peters of op WIU 2025

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 7 okt . 20.15 uur
jaarvergadering : maandag 28 okt. 20.00 uur

2024.08.25

Johan vd Boom

secretaris DR. Linden